
  
 Grundejerforeningen Sydskellet Øst 

 

Referat af Bestyrelsesmøde onsdag d. 8. oktober 2014, kl. 19.00 hos Ulla, Piletoften 9  

 

Deltager: Bjarne, Steen, John, Jette, Ulla 

 

 Dagsorden: 

  
1. Formel godkendelse af referat fra mødet d. 19. juni 2014 (er godkendt via mail) 

2. Nyt fra arbejdsgrupperne  

a. Kommunikation – Bjarne 

b. Velkommen til området – Steen 

c. Nabohjælp – Jette 

d. Områdets vedligeholdelse – John 

Status på fliseprojektet 

Gartnerordning – Hvad gør vi?      

e. De ydre omgivelser – Ulla 

3. Økonomistatus – Steen 

4. Næralarm eller anden form for alarm – Er det noget vi skal gå videre med? 

5. Næste møde. 

6. Eventuelt 

 

Ad pkt. 1       Referat fra mødet d. 19. juni 2014 

       Godkendelse bekræftet. 

  

Ad pkt. 2 Nyt fra arbejdsgrupperne 

                      

     a. Kommunikation – Bjarne 

     Billeder fra jubilæet er lagt ud på vores hjemmeside. 

     Ønsker nogen ikke billeder af sig selv på hjemmesiden, vil dette / disse blive fjernet 

     ved henvendelse til bestyrelsen. 

     Brev om vedligeholdelse sendes til de grundejere, som bor ud til tværstierne. 

           

 b. Velkommen til området – Steen 

    Nye ejer pr. 1. oktober i P 27 og P48 

    Steen og Bjarne tager på besøg og siger velkommen. 

  

  c. Nabohjælp – Jette 

                          Intet under dette punkt. 

  

 d.  Områdets vedligeholdelse – John 

      Fliseprojektet er godt i gang.  

      Piletoften forventes færdigt i denne måned. Steen og John aftaler efterfølgende 

      møde med kommunen om en foreløbig afleveringsforretning.  

      Når den sidste p-plads (P45 – P59) er færdige udsendes mail til beboerne i    

      Piletoften. Hvis nogen har bemærkninger til arbejdet, ønsker bestyrelsen en hurtig 

      tilbagemelding.  

      På nuværende tidspunkt er der ingen fast plan for Havetoften, men arbejdet vil blive        

      færdigt i 2015       
 

      John rykker kommunen for det manglende træ. 

      John indhenter tilbud på en evt. ny gartnerordning.  



  
 Grundejerforeningen Sydskellet Øst 

          

 e.  De ydre omgivelser – Ulla 

      Intet nyt. Ulla rykker kommunen til næste gang.  

 

Ad. pkt. 3 Økonomi – Steen 

 Pengene til betaling af vores fliseprojekt står på vores bankkonto, resten af vores 

 beholdning står i FIH bank til 1,5 % i rente for indeværende år. 

 

Ad. pkt. 4 Næralarm eller anden form for alarm – Er det noget vi skal gå videre med? 

       Vi har modtaget tilbud på alarmanlæg fra Næralarm ApS. 

       Der undersøges priser på alarmer fra Fona og Bilka til næste gang.  

        

       Materialet forventes udsendt til info – herefter foretager vi os ikke yderligere!  

 

Ad. pkt. 5       Næste møde: 14. januar 2015 kl. 19.00 hos Steen 

         

Ad. pkt. 6       Eventuelt: 

       Ingen kommentarer 

        

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Som referent: John Andersen 


